
Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-08-22 

kl. 10.00 – 12.00 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Pelle Fahlén, Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anna Nilsson Ekroth, 

Anita Skarphagen, Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Carina Björklund . 

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg av en punkt under övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 97 093 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

105 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2023. Enligt tidigare beslut ska vi 

bekräfta inbetalade medlemsavgifter via e-post, men alla meddelar inte någon e-

postadress, varför vi inte kan bekräfta till alla. Vi behöver därför ytterligare påpeka 

och komplettera vår information på hemsidan med att vi önskar att e-postadress 

meddelas vid inbetalning av medlemsavgift. 

 

5. Kulturhuset i Fårösund 

Bordlades till kommande styrelsemöte. 

 

6. Genomförda aktiviteter 

– Midsommarfirande 23 juni i samarbete med Bungemuseet. Vi medverkade med 

godishjul och några lekar för barnen. En toppendag! Fint sommarväder och 

uppskattade aktiviteter för barnen. Några vuxna har dock uppmärksammat att vissa 

tidigare traditioner har upphört och saknas. 

Tomas informerade om att han är den från Bungemuseet som ansvarar för aktivite-

terna från museets sida under Midsommarafton och att vi till nästa år ska tänka på 

att inte köra in bilar på området förrän det annonserade programmet har slutförts. 

 

7. Kommande aktiviteter 

– I syfte att informera om Trafikverkets planering av åtgärder att förbättra standar-

den m.m. av Strandvägen från Sundsvägen ut till Haltarvevägen i Fårösund 

kommer ett informationsmöte med berörda boende på Strandvägen och övriga 

intresserade att ske onsdagen den 20 september 2023 kl. 18.00 i Kulturhuset.  

 

 

 



8. Inbjudan till infoträff om Strandvägen 

Gullbritt skriver ett förslag till Inbjudan och skickar till övriga i styrelsen för syn-

punkter för att därefter skicka ut speciellt till alla boende på den del av Strand-

vägen som berörs samt publicerar som vanligt via Facebook och anslagstavlor. 

 

9. Årets Bungebo 

Kenneth skriver text att använda som ”annons” för att få in nomineringar till Årets 

Bungebo. Påpekas särskilt att vi vill ha en klar och tydlig motivering till 

nomineringen. Nomineringarna skickas till vår hemsida, direkt till någon av oss i 

styrelsen eller till Förslagslådan som är placerad i Träffpunktens lokaler före den 

15 september. Utmärkelsen Årets Bunge delar vi nu ut för tredje året. 

 

10. Drakfestival 

– Enligt beslut på föregående styrelsemöte har Gullbritt frågat Inger Martinsson 

om möjligheten att hyra flygfältet för att anordna en Drakfestival där. Inger har 

svarat positivt.  En idé kan vara att man anordnar en studiecirkel med hjälp av 

studieförbundet Vuxenskolan under ett visst antal tillfällen för att tillverka drakar 

att flyga med. Kenneth för vidare idén till Kuno med förslag att de håller i de 

praktiska arrangemangen. Lämpliga lokaler för en sådan studiecirkel kan vara 

Kulturhuset. 

 

11. Försäkringsfrågor  

– Gullbritt har kollat med det försäkringsbolag som vi genom vårt medlemskap i 

Sveriges Hembygdsförbund omfattas av beträffande försäkringsfrågor om något 

skulle inträffa med vårt inköpta tält under en uthyrning. Lösegendom ingår inte i 

den försäkring vi har nu. Vi skulle därför behöva komplettera vår försäkring och 

betala årsvis för det, vilket vi bedömer att det inte är ekonomiskt värt. 

Däremot behöver vi resonera detaljerna kring formulär för avtalsskrivande, 

uppmärkning av tält och väska m.m. innan vi lägger ut information om uthyrning 

på vår hemsida. 

 

12. Parkeringen vid toaletterna 

Vid förra styrelsemötet pratade vi om att en medlem påtalat att det känns skräpigt i 

området där flera parkerar sina bilar i stället för att ta över dem på färjan. Vi sa då 

att vi behöver kolla upp vem marken tillhör och kan nu konstatera att marken är 

privatägd.  

 

13. Flaggning 

Bordlades till kommande styrelsemöte. 

 

14. Infotavlor 

– Anslagstavlan vid Busstorget behöver rensas från gamla affischer och 

häftklammer. Rensning pågår. 



– Gullbritt har skrivit till Norra Pastoratet och bett att en informationsskylt sätts 

upp vid den baltiska flyktinggraven på Bunge kyrkogård, där det framgår vilka 

personer som är begravda där. Avvaktar svar från Pastoratet. 

 

15. Fårösunds utveckling 

– Inget möte har hållits sedan vårt förra styrelsemöte, varför frågan kring arbetet 

med en gemensam hemsida för föreningar inom Bunge socken kvarstår. Man har 

tanken att ha en huvudansvarig som lägger in information om kommande 

aktiviteter och att skapa flera alternativ till praktisk hjälp över föreningsgränserna 

m.m. med syfte att vara en paraplyorganisation för alla föreningar i socknen. Kan 

innebära att det blir Bunge Sockenförenings uppdaterade hemsida som blir denna 

gemensamma hemsida eller kan eventuellt i förlängningen innebära att vår 

hemsida försvinner om annan hemsida etableras. 

 

16. Sockenboken 

– Arbetet med Sockenboken fortsätter med ytterligare några möten innan materialet 

förhoppningsvis kan lämnas till tryckning. 

 

17. Info om Nationalparken Bäste träsk 

– Arbetet med att bilda Nationalparken Bäste träsk under år 2025 fortgår. Den 30 

juni 2024 kommer förslag innehållande skötselplan, och ytterligare detaljer att gå 

till Regeringen från de myndigheter som arbetar med frågan. 

 

18. Parkering husbilar i Bungeviken 

– Till vår styrelse har kommit negativa kommentarer kring parkering av husbilar i 

Bungeviken och önskemål om åtgärd från oss. Styrelsen gör den bedömningen att 

om någon enstaka husbil ibland övernattar i Bungeviken utan att skada naturen 

eller störa omgivningen går vi inte in med några åtgärder. 

 

19. Nyhetsbrev 

– Nyhetsbrev från Sveriges Hembygdsförbund, Gotlands Hembygdsförbund och 

Gotlands Kulturarvsutvecklare.  

Årets upplaga av Boken ”Från Gutabygd” delades ut. 

 

20. Inkomna och utgående skrivelser 

– Inga skrivelser att redovisa. 

 

21. Hemsida 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varit drygt 

3 300 i genomsnitt per månad.   

 

22. Övrigt  

– Bungedagen den 28 oktober 2023. Första planeringsmöte hålls i morgon. 



Ett förslag ställdes att då göra något speciellt för att informera om Bunge 

Sockenförening; att visa upp oss, att uppmärksamma besökande om vad Bunge 

Sockenförening gör. Till exempel göra en utställning/ett collage med bilder m.m. 

Alla tyckte det var ett bra förslag och vi beslutade att Anna ansvarar för att göra ett 

förslag att presentera, gärna till nästa styrelsemöte. Anna tar emot bilder, förslag 

och tankar om utformning m.m. från oss som kan ”platsa” i en sådan 

utställning/collage.  

– En idé kom upp att vid något/några tillfällen erbjuda visningar av kalkugnarna i 

Fårösund och Bunn samt av Strå boplats, helst med guidning av Calle Brobäck. 

 

23.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 12 september 2023 kl. 10.00 i 

Träffpunktens lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal.  

24. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


